Сценарий внеклассного мероприятия по английскому языку.
1. Good afternoon Ladies and gentlemen’s!
2. We are glad to see you at our performance “In the world of Mark Twain’s Humor”

    Мы рады вас видеть на нашем представлении «В мире юмора Марка Твена». 
1. Ladies and gentlemen’s! While our heroes are in a route we suggest you to listen to verses   performed by pupils 5 and 6 form!
Пока наши герои в пути мы предлагаем вам прослушать стихи в исполнении учащихся 5-6 классов.

Ladybird, Ladybird,

Fly away home,

Your house is on fire,

Your children all gone.

        * * *

Two little birds

Sitting on a wall,

One called Peter,

One called Paul.

Fly away Peter,

Fly away Paul,

Come back Peter,

Come back Paul.

         * * *

This little pig went to market,

This little pig stayed at home,

This little pig had roast beef,

This little pig had none,

And this little pig went wee, wee, wee,

All the way home.

         * * *

Hickory, dickory, dock,

The mouse ran up the clock.

The clock struck one,

The mouse ran down!

Hickory, dickory, dock.

           * * *

Moo cow, moo cow,

How do you do, cow?

Very well, thank you,

Moo, moo, moo.

1. Friends, Tom Sawyer and his friends have already arrived. Give applause them. Друзья, Том Сойер и его друзья уже прибыли. Давайте поприветствуем их.
(Зрители хлопают, выходят герои сценки)

2. While our visitors have a rest, give with you we will hold small competition. “Do you know English proverbs?”

Пока наши гости отдыхают, давайте с вами проведем небольшой конкурс.«Знаете ли вы английские пословицы?»
1. Better late than never.

2. First think, then speak.

1. Two heads are better than one.

2. Tastes differ.

1. Live and learn.
(за правильный ответ зрители получают конфетку)
Разыгрывается вторая сценка, выходят артисты.

2. Children, do you know what means limerick?

Ребята, а знаете ли вы что такое лимерики?

1. Limerick it is ridiculous short poems they usually consist of 5 lines.

Лимерики это смешные короткие стихотворения они обычно состоят из 5 строк.

2. The first line is rhymed with the second and with last, and the third with the fourth.

Первая строка рифмуется со второй и с последней, а третья с четвертой.
1. The first who has composed limerick there was Edward Lie living in England in the 19 century during an epoch of queen Victoria.

Первым кто сочинил лимерики был Эдвард Лиэ, живший в Англии в 19 веке в эпоху королевы Виктории.

2. Listen such limerick performed by …

Послушайте такой лимерик в исполнении …

There was an Old Man of Peru,

Who dreamt he was eating his shoe.

He awoke in the night

In a terrible fright

And found it was perfectly true!
1. Next limerick performed by …
There was a Young Lady of Niger,

Who smiled as she rode on a tiger;

They returned from the ride

With the Lady inside,

And the smile on the face of the tiger.
2. So we have visited with you together with Tom Sawyer at a lesson “economy of America”. And now acquaintance to the population of this country is necessary to us.
Итак, мы побывали с вами вместе с Томом Сойером на уроке «экономика Америки». А сейчас нам предстоит знакомство с населением этой страны.
1. Remind please who feed the population of America.

Вспомните пожалуйста кто кормит население Америки.

2. Of course, farmers. Let’s together with Mark Twain we will glance in one of farms.

Конечно, фермеры. Давайте вместе с Марком Твеном заглянем в одну из ферм.

(Идет сценка)  
On it our representation has ended. We represent actors.
На этом наше представление закончилось. Представляем актеров и актрис.

(Звучит музыка, выходят ведущие и представляют актеров, затем актеры уходят со сцены).

Награждение участников.
